
Sammanfattning av årsmötet

för Nässjö IBF säsongen 15/16

 

Onsdagen den 16/6-2016 genomfördes årsmötet för NIBF och här är en sammanfattning av 
mötet.

Mötet öppnades och genomfördes av ordföranden, Patrick Eberhardsson.

Val av olika poster gjordes och Patrick Eberhardsson valdes enhälligt som ordförande även  
nästa säsong för klubben. Som vice ordförande valdes Magnus Bonnevier.

Styrelsen består av Patrick Eberhardsson, Magnus Bonnevier, Jim Andersson, Josefin 
Petersson, Niclas Rehn, Pär Tjärnström, Magnus Werneskog, Jenny Samuelsson och Mikael 
Sjövall.

Som kassör för klubben valdes Jenny Samuelsson och ny revisor är Anna Kraft. 
Verksamhetsberättelsen visar att föreningens elfte säsong blev en av dom bättre för klubben
och ekonomin är stabil vilket skapar förutsättningar för framtida satsningar. Dom största 
intäkterna kommer från våra sponsorer, medlems/träningsavgifterna och LOK stöd.

Medlems och träningsavgifterna kommer inte att höjas för kommande säsong vilket är 
positivt. Det är viktigt att avgifterna betalas för att försäkringar för spelarna ska gälla, samt 
att det nästa år blir individuella licenser. Nyheter från Smålands IBF är att det är obligatoriskt
med glasögon upp till och med 15 år och Nässjö IBF följer den regeln utan undantag.

Det är viktigt att vi registrerar träningar samt närvaro för spelare 7-25 år. Vi kommer att göra
dessa registreringar i laget.se nästa säsong. (vi återkommer till berörda med mer info).

Lions ungdomsledarstipendie tilldelades våran tränare för flickor 04/05, Jenny Lind, grattis 
Jenny och ett stort TACK till alla ledare i föreningen, sekretariatet och alla andra som 
engagerar sig, utan Er har vi ingen innebandyklubb.

Mötet avslutades med att Rasmus som har skött klockan under säsongen tackar alla och 
särskilt ledarna för säsongen som för Rasmus inneburit ca 100 matcher ”bakom klockan”.

Ha en skön sommar,

Patrick Eberhardsson

Ordförande
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